

HG samarbejds møde på Sønderborg Bibliotek d. 22.03.17

Til stede: Ejvind Thorstensen, Steen Jønsson, Eigil Lauridsen, Henning Jepsen, Osvold Bock, Helle Kirk Christensen.

Fraværende: Sabine Schulze-Lorenzen, Allan Gellert

Ordstyrer: Ejvind Thorstensen

Referent: Helle Kirk Christensen

Punkt 1 – Referat fra 22.1.17, er der noget der skal følges op på?

I punkt 5 fra forrige HG samarbejds møde tilbød Sabine at undersøge ved Sønderborg kommune om de vil betale for skiltning på stranden.

Kommunen ønsker ikke at betale for en skiltning og de har ingen indvendinger mht. evt. skiltning til de enkelte moser.

Punktet drøftes igen og der er på nuværende tidspunkt ikke opbakning til, at der anskaffes skilte.

Punkt 2 – Skal referaterne lægges ud på hjemmesiden

Vi beslutter, at referater fremover lægges på Grundejerforeningen Skovmoses hjemmeside under HG.

Allan Gellert har kendskab til hvordan det gøres og vi beder ham derfor om at lægge referaterne fra 2017 ud på siden samt at opdatere listen over medlemmer i HG

Punkt 3 – Landvindingslaget - er der noget der skal tages stilling til?

Vi drøfter hvad der har være fremme i medierne siden sidste møde.

Der er ikke sket noget nyt og ikke noget der skal tages stilling til

Punkt 4 – Konstituering

Formand: Ejvind Thorstensen

Kasser: Allan Gellert

Referent: Helle Kirk Christensen

Punkt 5 – Evt.

Der var ingen punkter under evt.